
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/10130.

Benyújtás dátuma: 2020-04-16 17:13

Parlex azonosító: VQQFWXF30001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Lukács László György (Jobbik) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mely kórházaknak nem kellett felszabadítaniuk az 
ágyaik 60%-át a járvány elleni védekezéshez?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ahogyan azt a koronavirus.gov.hu oldalról megismerhette a nyilvánosság a hazai kórházaknak 
április 19-ig ágykapacitásuk 50%-át összesen 32.900 ágyat kell felszabadítani a koronavírus-
járvány elleni intézkedés keretében, majd a következő ütemben 60%-ot. Azaz a felszabadított 
ágykapacitások összesen 39.500 ágyat jelentenek, amelyeket koronavírusos betegek ápolására kell 
biztosítani szükség esetén. Egy minisztériumi sajtónyilatkozat szerint azt már lehet tudni, hogy ez 
alól az intézkedés alól mentesültek egyes intézmények, azt azonban nem lehet tudni, hogy melyek 
ezek az intézmények, kórházak, és milyen mértékben.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

Mely kórházaknak nem kellett ágykapacitásuk 60%-át felszabadítaniuk a koronavírus-
járvány elleni védekezés során? 

Az kivételt képző intézmények, mekkora felmentést kaptak a 60%-os kötelezettség alól? 

Budapest, 2020. április 17.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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